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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„ Átszervezés és leépítés, de hogyan? " címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Szekeres Imre honvédelmi miniszter úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A miniszteri meghallgatásán ígéretet tett arra, hogy létszámleépítést hajt végre a Honvédelm i
Minisztériumban és szabályozni fogja a gépjárművek használatát .

Hány ember kérte a szolgálati nyugdíj azását ?
Hány ember választotta a csapatoknál a szolgálatot ?
Hány ember van olyan, akik állománytábla szerint a csapatoknál szolgál, de a
Honvédelmi Minisztériumban van vezényelve ?
Az 1999-es NATO csatlakozást követően az Orbán-kormány átszervezte a
minisztériumi struktúrát, kialakította a NATO-ban standard „J” rendszert . 2002-
ben megszüntetésre került, a közeljöv őben tervezi-e a „J” rendszer visszaállítását?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2008 . december 19 .

Csampa Zsolt
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